

Linde Material Handling GmbH

Werk/plant 2

Tor/Gate I:

Dr.-Hans-Meinhardt-Allee 1, 63741 Aschaffenburg
(Navi: Großostheimer Straße 198)

Tor/Gate II:

Wailandtstraße 13, 63741 Aschaffenburg



Anfahrt/How to find us



Von der A3 kommend

- Ausfahrt 57 Aschaffenburg West/Stockstadt
- Abbiegen auf die B469, Richtung Amorbach/Miltenberg/Großostheim
- Nach ca. 7,5 km Ausfahrt Aschaffenburg/Großostheim-Mitte
- An der Ampel links Richtung Aschaffenburg/Nilkheim (West)
- Nach rund 1 km an der Ampel links in das Industriegebiet Nilkheim-West Wailandtstraße
- Dem Straßenverlauf folgen bis Sie links das Mitarbeiter-Parkhaus sehen (Wailandtstraße 13). Linde MH-Mitarbeiter können auf den Ebenen 3 bis 5 parken.
- Alternativ steht Ihnen der Parkplatz Ost zur Verfügung. Bleiben Sie dafür auf der Großostheimer Straße und biegen Sie an der 2. Ampel links ab

Coming from the A3

- Take exit 57 towards Aschaffenburg West/Stockstadt
- Turn onto B469 in the direction of Amorbach/Miltenberg/Großostheim
- After ca. 7.5 kilometers take the exit towards Aschaffenburg/Großostheim-Mitte
- At the traffic light turn left towards Aschaffenburg/Nilkheim (West)
- After about 1 kilometer you'll reach another traffic light, here turn left towards the industrial area Nilkheim-West Wailandtstraße
- Follow the course of the road until you see the employee car park on your left (Wailandtstraße 13). Levels 3 to 5 are available for LMH.
- Alternatively, LMH employees can also use the Eastern car park. To get there stay on the main road in Nilkheim (Großostheimer Straße) and turn left at the 2. traffic light